



## 課程概述 Course Description

課程代碼 Course Code	中文課程名稱 Course Name(Chinese)	英文課程名稱 Course Name(Chinese)	總學分數 Credits	總時數 Hours	冊別 Hours
03256	計算機概論	Introduction to Computer Science	3	3	1
中文概述 Chinese Description	瞭解計算機之基本硬體組織、零組件之認識及各種實用軟體之介紹及應用，內容包括：1· 計算機簡介：介紹計算機之發展史、種類與特性2· 算機系統簡介及實例說明3· 資料表示法與數值運算4· 各種儲存裝置5· 中文輸入法與輸出方式6· I n a t e r n e t 與www7· B B S之介紹8· W i n d o w s 概述9· 電腦病毒10· 文書軟體及繪圖軟體之應用與介紹11· 網路資源之介紹12· M S - D O S 及 P C 主記憶的分類				
英文概述 English Description	To understand the computer organization and component , and application of various software, including : 1.introduction the computer. 2.computer system organization. 3.data repretation and numerical operation . 4.introduction the mass storages. 5.chinese input methods and output format. 6. introduction the internet and www. 7.introduction the BBS. 8. introduction the Windows.(including Win 95). 9.introduction computer virus. 10.introduction the word processor and drawing software. 11.introduction the resource of computer network. 12.MS-DOSand memory classification of PC.				